
Referat af Bestyrelsesmøde d. 26. februar 2024 

Deltagere: Shirley, Mimi, Charlotte, Rezkar, Eva-Lis , Steen, Adm. Bjarke og Eva 

 

1. Vi startede med gennemgang af foreslåede rettelser til vedtægter og husorden, hvor Bjarke 
gennemgik og kom med kommentarer til de forslåede ændringer. Mimi retter filerne til og sender til 
Bjarke. 

2. Der blev drøftet forhøjelse af fællesudgifter, til opsparing af udskiftning af franske altandøre smat 
elevator renovation som skal med på generalforsamlingen. Shirley laver en beregning i exel og 
sender rundt til godkendelse. Med en begrænsning på 5 år. Da det skal stilles som forslag på 
generalforsamlingen. 

3. Vedr. Elecom vi havde først lige modtaget oversigt over udgifter fordelt på elevatorer i dag. 
4. En snak vedr. nøgle aflevering vedr. 43, 3 sal når der skal skiftets dør , da jeg er på rejse der, Shirley 

tilbød at arbejde hjemme så nøgle kunne afleveres til hende hvis det bliver aktuelt. Eva går op og 
taler med beboer for aftale. 

5. Eva er ude at rejse 17 – 20 Marts så Mimi tager over. 
6. aftale indgået vedr. julefrokost tid og bespisning. 
7. Vi aflyser at Rezkar skal købe gummilister!! Vi tager det op på næste bestyrelsesmøde hvordan vi 

gør. 
8. Spareforslag fra Steen, der kom ikke noget konkret frem. 
9. Evt. der er masser af katte afføring i sandkasse, Eva kontakter Brabo vedr. nyt sand samt evt. net 

over sandkasse. 
10. i dag er der opstart af udskiftning af franske altandøre. 

 

 


